
 

 

6e Focusgroep Emmen-Klazienaveen, N862  
06 december 2022 
 

Aanwezig : Provincie Drenthe: Thea de Langh (communicatieadviseur)  

Gemeente Emmen: Carina Vrij (projectassistente), Herrald van der Helm (projectmanager), 

Ronald Ernens (projectleider), Patrick Mink (verkeerskundig ontwerper), Rob Ney 

Hondenvereniging 

EOP Barger-Oosterveld 

Engie/GZI Next 

EOP Oranjedorp 

EOP Nieuw-Dordrecht  

   Afwezig : Meubelboulevard Emmen, Lamberink Bedrijfsmakelaars, Dibo, Handelsvereniging 

Klazienaveen; EOP Klazienaveen, ConDoor, Ondernemend Emmen, EOP Angelslo 

 

 

Opening: 

De heer van der Helm heet eenieder welkom bij het 6e overleg van de focusgroep. 

 

Verslag vorig overleg  

Het verslag van het overleg van 26 september 2022 wordt zonder opmerkingen vastgesteld. 

 

Stand van zaken MM Bereikbaar 

- Bestuurlijke besluitvorming N862 en de N391 

Morgen wordt het in de raadcommissie besproken, hier worden de bevindingen van de Raad gevraagd 

over de adviezen. Daarna gaat het ter vaststelling door de Raad in de raadvergadering van 20 december. 

Pas dat zijn de voorkeursvariant en de besluiten over de N391 vastgesteld. 

 

Door het college is ervoor gekozen om de inloopbijeenkomsten aan te kondigen in de pers. De focusgroep 

Aansluiting Bargermeer is van tevoren op de hoogte gebracht van de situatie rondom de N391.  

 

EOP Barger-Oosterveld geeft aan dat de communicatie onvoldoende vindt, ze hebben e.e.a. uit de krant 

moeten lezen, terwijl er was gezegd dat dit eerst via de focusgroep ging. Hij kreeg vragen vanuit de 

omgeving of het nog wel zin heeft om naar de inloopbijeenkomst te gaan, alles staat toch al vast. 

Antwoord hierop: We ontvingen persvragen over de inloopbijeenkomsten (n.a.v. advertentie in huis aan 

huis bladen) en de stand van zaken rondom de N862. De wethouder heeft dit aangegrepen om de pers te 

informeren en nogmaals een oproep te doen voor de inloopbijeenkomsten. Hij heeft niets nieuws verteld 

wat bij de focusgroep niet bekend was. Tevens aangegeven dat tijdens de inloopbijeenkomsten de 

voorkeursvariant werd gepresenteerd en toegelicht. De overige varianten werden wel getoond, maar de 

focus lag op de voorkeursvariant. Zoals we dit ook al met de focusgroep hadden besproken in de 5e 

bijeenkomst. 

 

- Emmerhout: hier komt een ongelijkvloerse aansluiting. Hier is ook een focusgroep voor opgericht, die is 

al 2x bijeen geweest. Aandacht voor Schansstraat. 

 

- Barger-Oosterveld (knoop stadion) 

Dit project is ook opgestart, het gaat over de kruising N391-N862 en de ontsluiting bedrijventerreinen en 

Barger-Oosterveld. 

De focusgroep is al enkele keren bijeengeweest. Het project staat nu on-hold. Dit heeft te maken met de 

ontwikkeling van een Sport-en beweegcampus. We moeten eerst weten hoe dat eruit komt te zien. 

 

EOP Barger-Oosterveld geeft aan dat er maar weinig over heeft gehoord, geeft aan dat er was gezegd dat 

er voor de kruising N391-N862 ook een focusgroep zou komen. Er zijn bewoners van de Oevermansweg 

die graag in de focusgroep willen. 

Antwoord hierop: omdat de kruising N391-N862 raakvlakken heeft met de Meerdijk is ervoor gekozen 

om er 1 focusgroep van te maken. De focusgroep is hierdoor uitgebreid. 
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- Doorfietsroute: 

Er is een mogelijk tracé aan de oostzijde langs de N862 in beeld voor de doorfietsroute. 

Voor de doorfietsroute is er een brede PSU gehouden. Er worden onderzoeken uitgezet.  

De 1e uitkomsten hiervan worden half 2023 verwacht. Vanuit de EOP Oranjedorp wordt de vraag gesteld 

of er ook burgerparticipatie wordt verwacht. Bij de PSU waren ook externe partijen uitgenodigd en een 

aantal EOP’s, maar er waren niet veel externen aanwezig. 

 

Terugblik inloopbijeenkomsten 

 
 

Algemene indruk was positief. 

Vanuit Nieuw-Dordrecht kwamen er vragen hoe ze bij hun eigen woning konden komen tijdens de 

uitvoering ed. 

 

De belangrijkste opmerking waren: 

  - Doorfietsroute 

  - Geluid en verkeer Nieuw-Dordrecht 

  - Situatie Bargerweg 

 

We zagen tijdens de bijeenkomst in Klazienaveen ook mensen uit andere dorpen langskomen.  

 

Op 24 november was er een ondernemersdag op het projectbureau. Hier konden ondernemers van 10:00 

tot 20:00 uur langskomen voor hun vragen. 

 

Mensen hebben een reactie achter kunnen laten, deze hebben we in een overzicht gezet en antwoorden 

erbij geformuleerd. 

Vraag aan de focusgroep is of ze zich hierin kunnen vinden? 

 

Aanvulling op nummer 5: 30km zone opschuiven, wordt verduidelijkt door EOP Nieuw-Dordrecht. 

Het gaat om het stukje van 50km naar 30km, men vraagt of de 30km meer naar de rotonde kan worden 

verplaatst. 

Gemeente zal deze reactie nog even aanpassen, hadden het anders ingestoken. 

 

Aanvulling op nummer 18: er wordt afgesproken dat we het initiatief voor een gesprek hierover bij de 

EOP Oranjedorp neerleggen. 

 

De lijst met reacties zal nog worden aangepast en daarna zullen de mensen hier een reactie op 

ontvangen.  
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Vervolgtraject 2023 (fase 2) 

We hebben nu gezamenlijk fase 1 afgerond.  

De bestuurlijke vaststelling door de raad moet nog plaatsvinden. Daarover vergadert de raad in 

december. 

 

We gaan nu naar fase 2. 

Dit bestaat uit: 

❑ Resultaat fase 2: Integraal Definitief Ontwerp (DO) 

❑ Proces en planning 

❑ Rol van de focusgroep 

 

 

 
 

Zoals het nu lijkt hoeven we geen gronden aan te kopen. Dit is nog wel afhankelijk van de inmeting etc. 

 

 

Planning en proces 2023 (Fase 2) 
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Het is een ambitieuze planning.  

 

EOP Nieuw-Dordrecht informeert naar toetsen draagvlak. Men wil graag weten wanneer wat wordt 

uitgevoerd.  

Antwoord hierop: Zodra hier meer duidelijkheid over is, wordt er een inloopbijeenkomst georganiseerd. 

We hebben al wel ideeën over een fasering en werkwijze.  

Het is de bedoeling dat er voor alle deelprojecten (N391) voorjaar 2023 een hoofdkeus is gemaakt. Dan 

kunnen we een faseringsplanning gaan maken, zodat niet alle werken tegelijk worden uitgevoerd. 

 

Voorstel vervolg focusgroep: 

❑ Ieder kwartaal bijpraten stand van zaken 

❑ Ontwerpsessies per deelproject met de directe omgeving 

o Kleinere groepen 

o Gedeelte van de focusgroep 

o Eventueel toevoegen met aanwonenden/aanliggende bedrijven 

 

De focusgroep wordt gevraagd na te denken over de aanwonenden/bedrijven die er zeker bij moeten zijn. 

Die mensen worden dan gericht benaderd. 

 

Deelprojecten N862 

1. Rotonde Antares- A37 

2. Kanaalpassage- Edisonstraat 

3. Nieuw-Dordrecht 

4. Rest deel eventueel met Bargerweg 

 

Gemeente zal de ontwerpsessies voorbereiden, de klankbordgroep kan dan meedenken over bv 

landschapvisie, stadsentree etc. 

 

EOP Oranjedorp merkt op dat je wel aandacht moet hebben wie je toevoegt aan de 

klankbordgroep/Ontwerpsessies. Die gaan er zonder informatie in, die moet je eerst bijpraten. 

 

Reactie hierop: is dat we ervan uitgaan dat aanwonenden die deelnemen er vanuit algemeen belang 

zitten en niet alleen voor het eigen belang. 

 

De leden van de focusgroep die vanavond niet aanwezig zijn zullen we nog informeren. 
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Reacties op proces: 

EOP Oranjedorp: complimenten over het proces.  

De gezamenlijke fietstocht in het begin langs de route was zeer positief. Zo kreeg je als EOP’s een goede 

kijk op de opgave waar de gemeente voor stond en de knelpunten. 

De 1e 2 bijeenkomsten waren voor beide partijen onwennig, maar vanaf de 3e bijeenkomst werd het 

concreter. 

 

Engie/GZI Next: kijkt positief op het gelopen traject. 

 

 

Sluiting: 

Herrald dankt eenieder voor de inbreng en sluit de vergadering. 


